

8天7晚 重庆·金佛山·武隆+成都



全程
无购物

第一天 吉隆坡 → 重庆

机上用餐/晚餐

重庆伊凡酒店或同级准4★

飞往重庆。抵达后送往酒店入住。

第二天 重庆 → 大足 → 南川

早/午/晚餐

恒安戴斯大酒店或同级5★

前往参观【大足石刻-宝顶山】(含电瓶车)宝顶山摩崖造像始凿于南宋年间，分为大佛湾和小佛湾，巨型雕刻360余幅，著名的有六道轮回、千手观音像等。【昌州古城】地处川渝核心经济带，毗邻大足最大市民公园——香国公园，是一座以“宋风宋韵”为主题打造的历史文化古城。

第三天 南川 → 武隆

早/午/晚餐

伊云度假酒店或同级5★

前往游览【金佛山景区】(含往返索道+山顶环保车+电瓶车)古佛洞，绝壁栈道，金龟朝阳步道，天星小镇。金佛寺等蜀中四大名山之一主峰风吹岭海拔高达2000余米，夏秋傍晚，落日把山崖映染得金碧辉煌，如一尊尊全身大佛闪射出万道霞光。

第四天 武隆 → 重庆

早/午/晚餐

重庆伊凡酒店或同级4★

前往游览【武隆天生三桥】(含环保车+观光电梯+电瓶车)又名武隆天坑”，三座由大自然造就的石拱桥(天龙桥、青龙桥、黑龙桥)罕见的地质奇观，亦是电影《变形金刚4》的场景【仙女山国家公园】(含小火车)高山草原风光，被誉为南国牧原东方瑞士春季滑草，夏季避暑，秋季骑马，冬季滑雪。

第五天 重庆

早/午/晚餐

重庆伊凡酒店或同级4★

游览【磁器口古镇】外观【人民大礼堂】【李子坝观景台观轻轨穿楼】以传说中的33°最佳观看视角，见证山城重庆的奇景。【长江索道】(含单程)长江第一条空中走廊轿厢四周玻璃全透明，眺望两岸自然风光解放碑步行街繁华的步行街。【弹子石老街】【洪崖洞】11层的吊脚楼群和仿古商业街，错落有致且充满动感入夜时分灯火璀璨万里。【解放碑步行街】繁华的步行街。

第六天 重庆 → 成都

早/午/晚餐

瑞延西郊酒店或同级5★

上午乘高铁往成都【锦里古街】【春熙路+太古里】商业步行街。

第七天 成都 → 重庆

早/午/晚餐

瑞延西郊酒店或同级5★

【熊猫基地】(含电瓶车)世界闻名的大熊猫迁地保护与科研繁育基地，百余只可爱大熊猫栖息于此【宽窄巷子】由宽+窄+井巷子组成的仿古四合院落【浣花溪公园】热闹城市中的宁静之地。晚餐后，乘高铁返重庆。

第八天 重庆 → 吉隆坡

早/机上用餐

早餐后，送往机场乘搭航班返回吉隆坡。

【风味餐：农家风味·重庆火锅·渝菜风味·粤菜风味·全聚德烤鸭方竹笋风味·竹筒宴风味·韩式烤肉自助·天府掌柜小吃·川菜风味·全聚德烤鸭】

自费(自愿)	重庆极限快乐杂技秀+南滨路夜游+远观朝天扬帆和洪崖洞夜景	收费(人民币)
		每人380元

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

上述行程仅供参考，然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。

Tour Code: 8CKG-CTU (Updated: 11-JUN-2024)



神州国际旅游(马)有限公司
ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

☎ 03-21430288 📞 016-5500590/529

📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)
HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD

☎ 03-2148 8448 📞 016-5500578

8D7N Chongqing, Jinfoshan Wulong + Chengdu



DAY 1 Kuala Lumpur → Chongqing MOB / D
Chongqing Yifan Hotel or Similar 4★
Flight to Chongqing. Transfer to hotel upon arrival.

DAY 2 Chongqing 🚗 Dazu 🚗 Nanchuan B / L / D
Days Hotel Hengan or Similar 5★
Go to visit [Dazu Rock Carvings - Baoding Mountain] (including battery car). The Baoding Mountain cliff carvings were first carved in the Southern Song Dynasty. They are divided into the Big Buddha Bay and the Small Buddha Bay. There are more than 360 giant carvings, and the famous ones are the Six Paths of Reincarnation and the Thousand-armed Guanyin. [Changzhou Ancient City] is located in the core economic zone of Sichuan and Chongqing, adjacent to the largest citizen park in Dazu, Xiangguo Park..

DAY 3 Nanchuan 🚗 Wulong B / L / D
Yiyun Hotel or Similar 5★
Go to visit [Jinfo Mountain Scenic Area] (including round-trip cableway + mountaintop eco-friendly car + battery car) Ancient Buddha Cave, Cliff Plank Road, Golden Turtle Chaoyang Trail, Tianxing Town) Jinfo Temple and other four famous mountains in Sichuan. The main peak Fengchuling is more than 2,000 meters above sea level. In the evening of summer and autumn, the sunset makes the cliffs golden and magnificent, like a golden Buddha shining with thousands of rays of light.

DAY 4 Wulong 🚗 Chongqing B / L / D
Chongqing Yifan Hotel or Similar 4★
Go to visit [Wuling Natural Three Bridges] (including eco-friendly car + sightseeing elevator + battery car) also known as "Wuling Tiankeng", three stone arch bridges created by nature (Tianlong Bridge, Qinglong Bridge, Heilong Bridge) rare geological wonders, also the scene of the movie "Transformers 4"[Xiannvshan National Park] (including small train) alpine grassland scenery, known as the Southern Pastoral Plains and the Eastern Switzerland

DAY 5 Chongqing B / L / D
Yifan Hotel or Similar 4★
Visit [Ciqikou Ancient Town] the exterior of [People's Auditorium] [Liziba Observation Deck to watch the light rail passing through the building] and witness the wonders of the mountain city of Chongqing from the legendary 33° best viewing angle. [Yangtze River Cableway] (including one-way trip) The first aerial corridor of the Yangtze River. The glass around the cabin is fully transparent, overlooking the natural scenery on both sides of the river. Jiefangbei Pedestrian Street is a bustling pedestrian street. [Danzishi Old Street] [Hongyadong] The 11-story stilt houses and antique commercial streets are well-arranged and full of dynamics. At night, the lights are bright. [Jiefangbei Pedestrian Street] is a bustling pedestrian street.

DAY 6 Chongqing 🚄 Chengdu B / L / D
Rui yan xi jiao Hotel or Similar 5★
In the morning, take the high-speed rail to Chengdu [Jinli Ancient Street] [Chunxi Road + Taikoo Li] Commercial Pedestrian Street


DAY 7 Chengdu 🚄 Chongqing B / L / D
Ourland international Hotel or Similar 5★
[Panda Base] (with battery car) The world-famous giant panda ex situ conservation and scientific breeding base, where more than a hundred cute giant pandas live [Kuanzhai Alley] An antique courtyard composed of Kuan+Zhai+Jing Alley [Huanhuaxi Park] A quiet place in the bustling city. After dinner, take the high-speed rail to Chongqing.

DAY 8 Chong qing → Kuala Lumpur MOB
After breakfast, transfer to the airport to board your flight back to Kuala Lumpur.
[Special dishes: Farmhouse style · Chongqing hotpot · Chongqing style · Cantonese style · Qianjude roast duck, Square bamboo shoot style · Bamboo tube banquet style · Korean barbecue buffet · Tianfu shopkeeper snacks · Sichuan style · Qianjude roast duck]

OPTIONAL	Chongqing Extreme Happy Acrobatic Show + Nanbin Road Night Tour + View Chaotian Yangfan and Hongyadong Night Scene	Fee (Renminbi)
		RMB380 Per Pax

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements. **Tour Code: 8CKG-CTU** (Updated: 11-JUN-2024)

 神州国际旅游(马)有限公司
ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (209165-T)
☎ 03-21430288 📞 016-5500590/529
📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.

 康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)
HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD
☎ 03-2148 8448 📞 016-5500578